

## **Protokoll fra styremøte NSSK 2/2018**

**26. mars 2018 kl. 20.00-22.10**

**Videomøte via Facebook Messenger**

**Tilstede: Eva Tønnessen, Dag Christer Lie, Hege Dahl Moen, Brit Kvello, Bjørn Egil Haugsdal.**

**Varamedlemmer: Reidun Monsholm, Vera Schjølberg**

### **Sak 11/2018**

Innkalling, dagsorden og protokoll fra forrige styremøte.

**Godkjent. Protokollen er allerede publisert på nssk.no**

### **Sak 12/2018**

Utstillingskalender 2019. Påbegynning av arbeid og debatt om prinsipper.

**Vedtak: Styret i NSSK vil etablere NM for sheltier i rally og agility tilknyttet klubbens hovedutstilling. Det vil også blir etablert andre uoffisielle utstillingsaktiviteter knyttet til hovedutstillingen som matchshow m.m. Vi vil også forsøke å kåre helgens beste dual purpose hund. Første gang med disse aktivitetene blir i 2019, da hovedutstillingen arrangeres 15. juni. Denne utstillingen er også åpen for collier og collieklubben har sin hovedutstilling lørdag, også med utstilling for sheltier.**

Dette punktet blir diskutert videre til neste styremøte.

### **Sak 13/2018**

Avlsråd

**Vedtak: Avlsrådet utvides til inntil 5 medlemmer**

**Reidun Monsholm, leder**

**Eva Tønnessen**

**Sissel Tangnes**

Vi jobber videre med de to siste medlemmene

### **Sak 14/2018**

Utstillingskomité

**Vedtak: Utstillingskomiteen utvides til inntil 5 medlemmer**

**Dag Christer Lie, leder**

**Vera Schjølberg**

Vi jobber videre med de tre siste medlemmene

### **Sak 15/2018**

Aktivitetskomité

**Vedtak: Aktivitetskomité etableres.**

**Hovedarbeidsområdet til denne komiteen er å jobbe med å få sheltien som brukshund mer fram i lyset i NSSK sitt arbeid. Komiteen skal se på hvordan man kan knyttet utstilling og bruksaktiviteter nærmere sammen, og den første store arbeidsoppgaven blir å arrangere NM i agility og rally for sheltier i 2019. Datoen er allerede fastsatt: 14.-15. juni 2019 på Østlandet.**

Retningslinjer og drøfting av navn til medlemmer tas til neste styremøte

### **Sak 16/2018**

Diverse andre oppgaver: Valpeformidler, minimarked. Ungdomskomite?

**Vedtak:**

**Minimarkedet - utstillingskomiteen tildeles ansvaret for dette, da minimarkedet bør være med til utstillingene rundt omkring.**

**Valpeformidler - avlsrådet utpeker valpeformidler. Denne skal godkjennes av styret.**

Ungdomskomiteé diskuteres videre på neste styremøte

**Sak 17/2018**

Oppussing av websiden.

**Styret skal på neste styremøte diskutere og vedta et prosjekt for å utbedre websiden til NSSK.**

**Webredaktør Vinny Olafsen inviteres til å være med på dette punktet av møtet.**

**Sak 18/2018**

Meldemsbladet.

Hvordan få flere til å bruke bladet mtp resultater, bilder annonser osv.

**Vedtak: Styret i NSSK inviterer bladets redaktør til å komme med innspill på:**

**Hvordan kan bladet best videreutvikles?**

**Hva trenger redaksjonen hjelp til i forhold til styret?**

Saken diskuteres videre på neste styremøte. Redaktør Vinny Olafsen inviteres til å være med på dette punktet i møtet.

**Sak 19/2018**

Avlsseminar i 2018.

**Vedtak: Styret i NSSK vil avholde et avlsseminar høsten 2018 som skal være åpent for alle, men der oppdrettere blir spesielt invitert.**

**Sak 20/2018**

Klubbkontaktene.

**Vedtak: Styret i NSSK sender ut informasjon om de nye styret i NSSK til alle klubbkontaktene, og si fra at vi ønsker at de fortsetter ett år til. Samtidig som vi ber om innspill til hva de ønsker seg fra styret.**

**Styret vil prøve å få på plass nye klubbkontakter der NSSK ikke har slike i dag.**

**Det vil være hensiktsmessig å koordinere klubbkontaktene via både styret og utstillingskomiteen.**

**Vera Schjølberg starter denne jobben, for å lage et felles forum for disse.**

**Sak 21/2018**

Økonomistyring. Forslag fra regnskapsfører om rutiner.

Legges fram til neste møte.

**Sak 22/2018**

Medlemsregistrering.

**Vedtak: Styret har det overordnede ansvaret, men enn så lenge delegeres det praktiske arbeidet til redaksjonen ved redaktøren.**

**Orienteringssaker**

A: Protokoll fra styremøte 1/2018

B: Utstillingen i Bergen. Ståa ved Dag, Vera og Eva T

C: Utstillingen i Drammen

D: Vi har fått brev fra NKK knyttet til en HD-undersøkelse vi har deltatt i.

Neste styremøte blir mandag 9. april kl 20-22.

Referent: Hege Dahl Moen